

1 October 2012

1 أكتوبر 2012

Dubai Financial Market  
Dubai - United Arab Emirates

سوق دبي المالي  
دبي - الإمارات العربية المتحدة

**Fax: (04) - 3315148**

**فاكس رقم: 3315148 - (04)**

Attn: Mr. Hasan Al Serkal  
Senior Vice President  
Head of Operations Department  
Dubai Financial Market

عناية السيد/ حسن السركال المحترم  
نائب رئيس التنفيذ - رئيس تنفيذي العمليات - رئيس قطاع العمليات  
سوق دبي

**Re: Press Release**

**الموضوع: خبر صحفي**

Dear Sirs,

تحية طيبة وبعد،

Kindly find attached the press release in relation  
to the event that SHUAA Capital psc will be  
hosting.

نرفق طي هذا الكتاب نص الخبر الصحفي المتعلق بالحدث الذي  
تنظمه شركة شاع كابيتال.

Sincerely yours,

شاكرين لكم اهتمامكم، وتفضلوا بقبول فائق التحية والتقدير،،،

Ghassan Hitti  
Head of Legal and Compliance

غسان حتي  
مدير الشؤون القانونية والإلتزام



مرفق نص الخبر الصحفي

Encl: press release

## Press Release

1 October 2012 – for immediate release

---

### **SHUAA Capital to unveil financial, strategic and operational roadmap**

Dubai, 1 October 2012: SHUAA Capital ('SHUAA'), the leading regional financial services company, today announces that it will be updating shareholders and the financial community on its financial, strategic and operational roadmap on Wednesday, 3<sup>rd</sup> October 2012.

Executive Chairman of SHUAA Capital, HH Sheikh Maktoum Hasher Al Maktoum, will be presenting a progress report on the company's turnaround as well as the implementation of SHUAA's revenue enhancement program and the next phase of strategic development.

- Ends-

**About SHUAA Capital psc:** Since 1979, SHUAA Capital has played a prominent role in shaping the financial services landscape of the GCC and will continue to be at the vanguard of regional integration into global financial markets. SHUAA Capital maintains leadership positions in Investment Banking, Asset Management, Brokerage, Private Equity, Lending, and Research. Headquartered in Dubai, in the United Arab Emirates, SHUAA Capital has a regional presence with offices in Abu Dhabi, Riyadh, and Doha. Embedded in the dynamic economic environment of the Gulf Cooperation Council, SHUAA Capital provides a broad range of financial services to corporations, governments, institutional clients, and high net worth individuals. [www.shuaacapital.com](http://www.shuaacapital.com)

---

For further information please contact:

**Oliver Schutzmann**

Head of Investor Relations & Corporate Communications

Tel: +971 319 9872

Mobile: +971 50 640 5722

[oschutzmann@shuaacapital.com](mailto:oschutzmann@shuaacapital.com)

## نشرة صحفية

التاريخ: 1 أكتوبر 2012

### شىءاء كابيتال تكشف النقاب عن خطة عملها المالية والاستراتيجية والتشغيلية الجديدة

دبي، 1 أكتوبر 2012 - أعلنت شىءاء كابيتال، المؤسسة الرائدة في مجال تقديم الخدمات المالية في المنطقة، اليوم بأنها ستقوم باطلاع كل من مساهميها والمجتمع المالي على خطة عملها المالية والاستراتيجية والتشغيلية الجديدة، وذلك يوم الأربعاء الموافق 3 من شهر أكتوبر الجاري.

وسيقوم رئيس مجلس إدارة شىءاء كابيتال، سمو الشيخ مكتوم بن حشر آل مكتوم، باستعراض تقرير حول تقدم أعمال خطة إعادة توجيه أعمال الشركة وسير أعمال برنامج شىءاء لتحسين العوائد، فضلاً عن إلقاء الضوء على المرحلة المقبلة من التطور الاستراتيجي للشركة.

- انتهى -

نبذة عن شركة شىءاء كابيتال ش.م.ع: تحافظ شىءاء كابيتال ش.م.ع. على مكانة ريادية في مجالات الاستثمارات، والصيرفة الاستثمارية، وإدارة الأصول، والوساطة المالية، والتمويل والأبحاث. ومن مقرها الرئيسي في دبي في دولة الإمارات العربية المتحدة، تتمتع شىءاء كابيتال بتواجد إقليمي في أبو ظبي والرياض وجدة والخبر والقاهرة وعمان والدوحة. وتتمتع بسجل حافل في دول مجلس التعاون الخليجي حيث تقدم شىءاء كابيتال مجموعة واسعة من الخدمات المالية للشركات، والحكومات، والمؤسسات، والمستثمرين. ومنذ العام 1979، اضطلعت شىءاء كابيتال بدور أساسي في رسم ملامح قطاع الخدمات المالية في دول مجلس التعاون الخليجي، واستمرت في تعزيز هيكلها التشغيلي وقدراتها المالية. لمزيد من المعلومات يرجى زيارة الموقع الإلكتروني ([www.shuaacapital.com](http://www.shuaacapital.com))

للمزيد من المعلومات، الرجاء الاتصال بـ:

جاد مامرياشي

برنزويك غلف

+971 4 4466270

shuaa@brunswickgroup.com